



# Norges Skotthyllforbund

STIFTET 28.11.1978

Protokoll/Referat fra NSF's Forbundsting 2025

Tid/Sted: Lørdag 15. mars kl. 10.00 i Skotthyllhallen.

Kaffe og kanelnurrer fra kl. 9.30. Vi takker Bente for kanelnurrene.

Åpning.

Forbundsleder Ragnar Sundberg ønsket vel møtt til Forbundstinget.

Det var ingen kommentarer til innkallingen.

Han tok så en kort oppsummering av kjøreplanen for dagen.

1. Konstituering.

- 1.a Valg av møteleder. Ragnar Sundberg ble valgt.
- 1.b Valg av 2 møterefereenter. Narve Refseth og Berit Fjølstad ble valgt.
- 1.c Valg av 2 delegater til å underskrive protokoll  
Tove Wiig og Harald Pettersen ble valgt.
- 1.d Godkjenning av representantenes fullmakter.  
Steinar Løvseth tok et opprop av delegatene.  
Det var 35 stemmeberettigede til stede ved oppstart.

2. Godkjenning av sakslisten.  
Saklisten ble referert og leder tok opp at en tok lunsj før punkt 4 som var regnskap. Sakslisten godkjent.

3. Årsberetning.

Leder Ragnar Sundberg leste igjennom årsberetningen.

Kommentarer: Jens Klemetsaune kommenterte at det ikke står noe om Skotthyllhallen i årsberetningen. Han sa videre at det ikke hadde møtt andre enn varamedlem på Generalforsamlingen til Skotthyllhallen hvor Forbundsstyret alene har stemmerett.

Ragnar beklaget dette, men sa også at det hadde vært en dialog med hallstyret i forkant, og at det ikke var spesielle saker som der skulle opp. Forbundsstyret tar kritikken til seg og lovet at dette ikke skulle gjenta seg.

Mottatt informasjon fra Skotthyllhallen ble så lest opp i sin helhet.

Boje Reitan spurte om Hallens informasjon vedlegges Protokollen.

Det ble bekreftet.

Beretningen ble så lagt til avstemning. Beretningen ble enstemmig godkjent.

Sak 3 b Styregodtgjørelsen – foreslås uendret.

Vedtatt.

#### Sak 4. Årsregnskap.

Kasserer Stina Nordahl refererte fra regnskapet som også er sendt ut.  
Per Morten Løhre spurte hva som lå i posten gjeld/egenkapital.  
Kasserer opplyste at annen langsiktig gjeld er aksjer i Skotthyllhallen.  
Berit Fjølstad og Jens Klemetsaune kommenterte at det er det regnskapsmessige systemet hvorfor det er referert som det er. Det ble også vist til NOTER.  
Olav Opheim savnet posten lagerbeholdning. Den er oppført under omløpsmidler  
Jon Steinar Fløttum spurte om kravet til Stian Banken kan slettes.  
Det ble besvart med at det hadde vært tema på styremøter, men kravet opprettholdes.  
Jon Håvar Hansen spurte om det kan tas ut fra regnskapet: Svaret på det er nei.  
Ragnar refererer at styret følger med, og at kravet er registrert i Brønnøysund.  
Bjørnar Røvik kommenterer at det er viktig å fortsette å stå på kravet.  
Fløttum Lurte på om en kunne være mer direkte for å få inn penger.  
Berit kommenterte at den saken ligger hos Namsmannen og registrert i Brønnøysund, og vi kan ikke gjøre noe her da dette skal følges opp via namsmannen. Men styret kan sjekke hvor langt den saken har kommet, da vi har informasjon om at det var flere som hadde krav til vedkommende.  
Under posten hyller og munker orienterte leder om det arbeidet som er gjort og gjøres. Det er undersøkt med flere leverandører av plater og alle bruker samme leverandør og hadde bekreftet at kvaliteten er dårligere nå enn tidligere. Dette har med pris mm å gjøre. Han oppfordret å gi tilbakemelding om noen kom over noen som kunne levere med annen kvalitet. Prisen har også gått opp og det ser ut som den fortsatt vil stige. Det samme gjaldt munkene. På spørsmål om avansen for forbundet her, svarte Ragnar at den holdes lavest mulig til fordel for klubbene. Forbundet tjener ikke på dette. Opprettelsen av vippsnummer har gjort det mye enklere ved levering og salg av utstyr fra containeren ved Hallen.

Norges Skotthyllsforbunds VIPPS-nummer er: 831249

Regnskapet ble godkjent.

- |             |   |         |
|-------------|---|---------|
| Sak 5. - A. | Forbundskontingenten 2025 foreslås uendret.   | Vedtatt |
| - B.        | Serie og cupkontingenten 2025 foreslås uendret.   | Vedtatt |
| - C.        | Startkontingent NM foreslås øket fra 200 til 250 kr.<br>Dette ble satt til avstemming og enstemmig vedtatt. |         |

Lunsj.

Kl. 10.53 ble det pause og Lunsj med oppsmurte snitter.  
Styremedlemmene sto selv for dette.

Oppstart etter lunsj kl. 11.22

Ingen frafall av delegater.

#### Sak 6 Innkomne forslag.

a. NM-forslag fra NM-utvalget

Bente Wiig fikk ordet og orienterte deltakelsen i NM-utvalget og arbeidet.

Hun leste så igjennom grunnlaget for komiteens arbeid, forslaget og komiteens vurderinger.

Kommentarer fra salen:

Olav Gimse spurte om veteranklassene, og det presiseres at det blir to veteranklasser for herrer , veteran 2 og 3 og en klasse for veteran damer.

Vedtatt forslag vil gjelde fra 2026.

Når det gjelder 2025 vil eventuell arrangør stilles fritt til å velge gjennomføringsform.

Vi har pr. dags dato ingen arrangør for NM 2025.

Det ble diskutert rundt rekrutering, samt noen historiske tilbakeblikk ang. NM.

Bente poengterer at det er gjort et solid arbeide av erfarne folk, og at det ikke er på NM at nye kastere blir rekruttert.

Joar Brenne uttrykte bekymring for arrangementets størrelse.

Jon Håvard Hansen fra NM komiteen presiserte at det ikke blir større.

Forslaget ble så satt til avstemming. Forslaget ble enstemmig vedtatt.

#### Sak 6 a 2. Forslag fra Vestsida.

Ragnar refererte forslaget. Styret støttet ikke forslaget.

Berit Fjølstad kommenterte at det nettopp var vedtatt et nytt NM konsept og at en dermed ikke kunne vedta enda et forslag som berørte NM klasser. Hun foreslo at Vestsida trakk sitt forslag. Vestsida hadde ingen representanter til stede.

Forslaget gikk så til avstemming og Styret innstilling ble vedtatt mot 1 stemme.

Forslaget fra Vestsida ble dermed forkastet.

#### Sak 6 b. Budsjettforslag

Kasserer gikk igjennom budsjettforslaget og svarte på spørsmål vedrørende enkelte poster. Det ble stilt spørsmål ang. lagerleie og svar at dette var til Skotthyllhallen. Dette er en avtale som fortsatt gjelder mellom NSF og Hallen. Jon Håvard Hansen ønsket et beløp på rekruttering/markedsføring, og kr 10 000 ble foreslått. Det ble støttet av forbundstinget.

Jannicke Moum ønsket at media inviteres spesielt i forbindelse med NM.

Jon Sveinar Fløttum kommenterte at kjøregodtgjørelsen er en høy sum.

Ragnar svarte at skal vi få folk til å sitte i styret, så må godtgjørelsen være der og at det er flere i styret som har lang reisevei til møter og arrangement i NSF regi.

Det er også praksis at hver krets er representert i forbundsstyret.

Atle Lufall spurte om priser på innkjøp, og hvilken avanse NSF har. Ragnar kommenterte at innkjøp og priser på alt utstyr er noe en diskuterer i styremøtene.

Prisene holdes så lave som mulig, så avansen er veldig liten.

Det stemmes: Budsjett enstemmig vedtatt med tillegg av kr 10 000 til markedsføring.

#### Sak 7 Valg

Grete refererte valgkomitéens innstilling.

Det ble klappet igjennom.

Styrets innstilling til valgkomite ble også klappet igjennom.

Nytt Styre:

Leder:	Ragnar Sundberg, Tor-Tur	1 år igjen
Nestleder:	Rune Spets, Grønberg	2 nye år
Kasserer:	Stina Nordal, Korstad	1 år igjen
Sekretær:	Narve Refseth, Kølmoen	Gjenvalg for 2 nye år
1. Styremedlem:	Jan Egil Løhre, Vestsida	1 år igjen.
2. Styremedlem:	Steinar Løvseth, Melhus	Gjenvalg for 2 nye år
Varamedlem:	Tore Rokones, Treff	Valgt for 2 nye år

Domsutvalg/hederskomite:

Harald K. Johnsen, Reppe	1 år igjen
Bjørn Sivertsen, Atlanten	1 år igjen
Arne Sørheim, Sørgrenda	2 nye år Gjenvalg
Stig Pettersen, Eggkleiva	2 nye år Gjenvalg

Valgkomiteen:

Jan Egil Hjelsvold, Sorte	1 år igjen
Grete Irene Gimse, Melhus	2 år igjen
Bente Wiig, Læmp	3 år ny

I valgkomiteen velges 1 nytt medlem hvert 3 år og rykker opp for hvert år.  
Gjenvalg kan tas.

Ragnar takket av utgående styremedlemmer og det ble delt ut blomster.

Berit og Bente takket for seg, og ønsker påtroppende styre lykke til videre..  
Bente poengterer også at regelverk og instruksjoner bør revideres.

Jon Sveinar Fløttum spør om hjertestarter og bruk av denne finnes  
Det finnes hjertestarter i Hallen og den er automatisk – ring 113 ved ulykker, gjerne med  
«appen».

Møtet avsluttet 12.30

  
Narve Refseth - Referent

  
Berit Fjølstad - Referent

  
Tove Wiig

  
Harald Pettersen